



Message from the Chairman

Newsletter n° 32

Date : September 11, 2020

<p>Chers amis,</p> <p>L'été est passé et chacun retrouve le chemin de son école ou de son université. Nous espérons que malgré le COVID vous avez pu passer d'agréables et reposantes vacances.</p> <p>Félicitations à tous ceux qui malgré tout ont eu le courage de contribuer au travail d'évaluation des papiers de recherche soumis aux différentes revues académiques cette année, en particulier à notre « special issue » pour <i>critical perspectives on international business</i>.</p> <p>Cette newsletter comporte quatre messages importants pour la communauté GEM&L.</p> <p>1 Nous aurons un deuxième GEM&L webinaire avec la participation de MARY-YOKO BRANNEN, le 29 octobre 2020. Nous vous enverrons les informations pour vous y inscrire dans quelques temps. Mais marquez déjà l'évènement dans vos agendas.</p> <p>2 Le 17 novembre 2020, un autre évènement inédit aura lieu en ligne. Il s'agit du Symposium organisé conjointement entre GEM&L et GSOM (Graduate School of Management) de l'Université de Saint-Petersbourg. Le titre du symposium est "<i>How to bridge research and teaching in the field of "Language-sensitive International Business"</i>". Ce symposium réunira des conférenciers de haut niveau et deux tables rondes, également composées par des chercheurs et des managers de premier plan. Nous comptons sur votre présence et votre participation. Le bulletin d'inscription est en ligne ainsi que le programme du symposium à l'adresse suivante : https://gsom.spbu.ru/en/gsom/research/conferences/emc/tracks/symposium</p> <p>3 Le colloque GEM&L 2021 aura bien lieu comme prévu à l'EM Strasbourg du 10 au 12 mai 2021. Les</p>	<p>Dear friends,</p> <p>Summer is over and everyone is on the way back to school or university. We hope that despite COVID 19 you have been able to take an enjoyable and restful vacation over this period.</p> <p>Our sincere thanks and appreciation to all of you who, despite everything, have been able to continue with the work of reviewing papers which have been submitted to different academic journals this year, in particular to our Special Issue of <i>critical perspectives on international business</i>.</p> <p>This newsletter shares with you four important messages for the GEM&L community.</p> <p>1 We will have a second webinar featuring Professor MARY YOKO BRANNEN on 29th October 2020. Further information and details of how to register will be sent to you in due course, in the meantime we ask you to mark this date in your diaries.</p> <p>2 On 17th November, another unique event will take place online. This is the symposium which is organised jointly between GEM&L and GSOM (Graduate School of Management) St Petersburg. The symposium is entitled "<i>How to bridge research and teaching in the field of "Language-sensitive International Business"</i>". This symposium will bring together a number of distinguished participants, and feature two round tables comprised of academic researchers and senior managers. We are hoping that you will be able to join us. The registration form, along with the full symposium programme is available online here: https://gsom.spbu.ru/en/gsom/research/conferences/emc/tracks/symposium</p> <p>3 Our annual conference will take place next year as planned on 10-12th May 2021 in Strasbourg. The papers sent for 2020 will remain accepted for</p>
--	--

<p>contributions envoyées pour 2020 sont toujours valables et nous rééditerons bientôt le call for papers pour permettre à de nouveaux collègues de participer au colloque 2021.</p> <p>4 Vous aurez certainement vu que notre nouveau livre paru chez Routledge, sous le titre « Managing Multilingual Workplaces : Methodological, Empirical and Pedagogic Perspectives », Guest editors : Sierk HORN, Philippe LECOMTE et Susanne TIETZE, est désormais disponible en format papier. Merci à tous les auteurs. Cet ouvrage est préfacé par Denice et Lawrence WELCH. Il est dédié en hommage au professeur Nigel HOLDEN.</p> <p>Voici pour le moment l'essentiel de ce que je voulais vous dire. Je remercie vivement les collègues du GEM&L et en particulier nos camarades de GSOM qui font un travail formidable pour l'organisation du symposium. Et je ne peux pas conclure cette newsletter sans féliciter notre collègue Komal KALRA qui a brillamment soutenu sa thèse de doctorat le 24 août dernier.</p> <p>Bien amicalement</p> <p>Philippe</p>	<p>presentation in 2021, and we will be sending a further call for papers to enable new colleagues to also participate in the 2021 conference.</p> <p>4 You will have seen that our new book has been published by Routledge. "Managing Multilingual Workplaces: Methodological, Empirical and Pedagogic Perspectives", edited by Sierk HORN, Susanne TIETZE and Philippe LECOMTE is now available in hard copy. Our thanks to all the authors. The book also features a preface by Denice and Lawrence WELCH, and is dedicated to Professor Nigel HOLDEN.</p> <p>For the moment, these are the essential updates I wanted to give you. My thanks and gratitude to all the GEM&L colleagues and in particular our friends at GSOM who have done great work in the organisation of the symposium. Finally, I'd like to end this newsletter by congratulating our colleague and GEM&L board member Komal KALRA who brilliantly defended her doctoral thesis on 24th August.</p> <p>Warm regards</p> <p>Philippe</p> <p>Translation : Natalie Wilmot</p>
--	---

Dr. Philippe Lecomte
President of GEM&L

